
ZÁPISNICA 

z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Jablonove, konaného dňa 

15.3.2019 

Bod č. 1 Otvorenie rokovania OZ 

Zasadnutie otvoril a prítomných uvítal starosta obce Jozef Molčan. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: Jozef Molčan 

         Ing. Tomáš Nič 

             Jozef Matvej 

             Pavol Bilek 

             Ing. Štefan Kovaľan 

             Ing. Dušan Glevický 

                        Mgr. Eliška Kožušková 

             Ing. Mária Šariská 

 

Ďalej bolí prítomní: -     Mgr. Adriana Múdra 

- Emília Slezáková 

 

Starosta konštatoval, že počet prítomných je 7 a OZ je uznášania schopné. 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice____________________________ 

Starosta určuje: a) zapisovateľa: Ing. Mária Šariská 

    b) overovateľov zápisnice: Ing. Šefan Kovaľan 

                                                                      Ing. Dušan Glevický 

  

Kto je za?7                            Kto je proti? 0                            Kto sa zdržal hlasovania? 0 

                

Bod č. 3 Voľba návrhovej komisie 

OZ: zriaďuje návrhovú komisiu: - Jozef Mavej  

                                                     - Pavol Bilek 

           

Kto je za? 7                                 Kto je proti? 0                         Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.4 Schválenie programu 

Starosta obce prečítal návrh programu 5. zasadnutia OZ. Všetci prítomní poslanci súhlasili s 

navrhovaným programom v tomto znení:  



1. Otvorenie rokovania OZ 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu 

5. Kontrola plnenia úloh 

6. Schválenie rozpočtu obce na rok 2019 

7. Návrh na vytvorenie pracovných miest cez ÚPSVaR 

8. Žiadosť o schválenie dotácie prístavby k ZŠ a MŠ v obci Jablonov 

9. Komunálny a separovaný odpad v rómskej osade 

10. Preplatenie došlej faktúry po vykonaných prácach pol roka dozadu 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

Kto je za?   7                               Kto je proti?    0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.5 Kontrola plnenia úloh 

.Starosta prečítal uznesenia z predošlých zasadnutí a stav ich plnenia, poslanci k tomu nemali 

pripomienky. 

 

Kto je za? 7                           Kto je proti? 0                           Kto sa zdržal hlasovania?   

 

 

Bod č. 6 Schválenie rozpočtu obce na rok 2019 

V tomto bode predniesla pripravený podrobný rozpočet pani riaditeľka ZŠ s MŠ. Po 

preštudovaní rozpočtu poslanci prišli na to, že v rozpočte je zapracovaný naviac 0,5 pracovného 

úväzku na školskú jedáleň. Do školskej jedálne potrebujú navýšenie finančných zdrojov, ktoré 

navrhujú v predloženom rozpočte. Poslanci po rozprave navrhli, aby sa do ŠJ prijal 

zamestnanec prostredníctvom projektu úradu práce, tak aby sa v rozpočte mohlo ušetriť. 

Poslanci navrhli, aby obec vyzvala riaditeľku ZŠ s MŠ, aby podrobný rozpočet bol zaslaný e-

mailom na obec, ktorá ho  prepošle poslancom OZ, ďalej aby pani riaditeľka písomne zaslala 

dochádzku detí za posledné 3 mesiace zo ZŠ a MŠ a počet vydaných obedov. 

 

Kto je za? 7                                Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 

 

 



Bod č.7 Návrh na vytvorenie pracovných miest cez ÚPSVaR 

Starosta navrhol, aby prostredníctvom projektu cez ÚPSVaR obec požiadala o vytvorenie 

pracovných miest v počte 5-6 na pracovný pomer na dobu 6-9 mesiacov. S týmito ľuďmi sa 

vykoná viac práce v obci, ako s tými čo odpracovávajú iba určitý počet hodín na menších 

obecných službách. Môžeme ich zamestnať pri rôznych akciách alebo schválených projektov.  

Starosta taktiež navrhol, aby sme prostredníctvom projektu zamestnali 1 pracovnú silu 

v administratíve, ktorá momentálne vykonáva absolventskú prax na obecnom úrade. 

 

Kto je za?  7                              Kto je proti?  0                 Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 8 Žiadosť o schválenie dotácie prístavby k ZŠ a MŠ v obci Jablonov 

Starosta vysvetlil poslancom, že ešte v roku 2018 bývalým vedením obce bola zaslaná žiadosť 

o dotáciu na projekt „Prístavba k ZŠ a MŠ Jablonov“. Podľa spracovaného projektu sú náklady 

vo výške 410 937 €. Dňa 6.3.2019 prišla z ministerstva vnútra SR schválená dotácia vo výške 

134 000 €, to znamená že obec musí v tomto projekte doplatiť finančné prostriedky vo výške 

277 000 € z vlastných zdrojov. Poslanci si vyžiadali demografický vývoj detí v obci za posledné 

3 roky, z čoho vyplýva klesajúca tendencia. Po rozprave obecné zastupiteľstvo OZ neodporúča 

podpísať zmluvu o schválenej dotácii. 

Kto je za?  6                            Kto je proti?   1                        Kto sa zdržal hlasovania? 0  

 

Bod č. 9 Komunálny a separovaný odpad v rómskej osade 

Starosta oboznámil poslancov, že do rómskej osady bol pristavený veľkoobjemový kontajner 

na vypratanie smetí pri rómskej osade, ďalej boli rozmiestnené kontajnery na separovaný odpad 

v počte 2 ks na sklo, a 2 ks na plasty. Po rozprave s rómskymi občanmi spodnej časti osady si 

títo zakúpili nádoby na komunálny odpad. Boli im rozdané kalendáre na zber komunálneho 

a separovaného odpadu, vrecia na VKM, starosta sa dohodol s firmou Brantner, že v spodnej 

časti rómskej osady až po koniec asfaltovej cesty bude zabezpečený pravidelný zber 

komunálneho a separovaného odpadu. 

Kto je za?  7                            Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0  

 

Bod č. 10 Preplatenie došlej faktúry po vykonaných prácach pol roka dozadu 

Starosta vysvetlil, že v januári došla faktúra za preplatenie prác, ktoré boli vykonané v letných 

mesiacoch v roku 2018 na konektoroch a kotolni na OcÚ od firmy Ďoďo plyn, kúrenie, voda, 

solárne systémy. Starosta nenašiel žiadnu objednávku na tieto práce za rok 2018. Poslanci 

schválili preplatenie tejto faktúry. 

Kto je za?  7                            Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0  

 



 

Bod č. 11 Rôzne 

a) Starosta oboznámil poslancov, že bola vykonaná mimoriadna obhliadka mosta v časti 

„hurka“ so znalcom, kde bol vypracovaný aj záznam z mimoriadnej prehliadky. Starosta 

na základe toho požiadal o pridelenie dotácie z MF SR. OZ berie na vedomie daný stav 

mosta, ako aj zaslanú žiadosť na MF SR. 

b) Starosta navrhol po prejednaní s firmou EL PRO KAN, ktorá zastrešuje inžiniersku 

činnosť pre VSD, a.s.  na rekonštrukciu elektrického vedenia v časti obci (nižný koniec 

a rómska osada), aby sa dal vypracovať projekt elektrického vedenia v časti obci 

smerom k Lúčke, kde je už výstavba rodinných domov. Po konzultácií by nám náklady 

na projekt vo výške 80-100% mala vrátiť VSD a.s. Realizáciu elektrického vedenia by 

mala v plnej výške uhradiť VSD. Poslanci súhlasili s vypracovaním projektu. 

Kto je za?  7                            Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0  

 

Bod č. 12 Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 

Zasadnutie bolo ukončené o 22:45 hod. 

 

 

 

 

        .......................................... 

                 starosta obce 

 

 

Overovatelia:                                                     ........................................ 

           

                                                     ........................................ 

 

 

 

V Jablonove, dňa 15.3. 2019 

 



 


